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Onderwerp 

 

Schriftelijke vragen art. 37 RvO - CDA 

- Gelders Winterfonds 

Verzonden: 18 januari 2024 

 

Beste meneer, mevrouw Putten, 16 januari 2024 

 

U heeft conform artikel 37 van het Reglement van Orde schriftelijke vragen ingediend. In deze 

brief geven wij antwoord op uw vragen die zijn gesteld inzake het Winterfonds Gelderland / 

tegemoetkoming hoge energiekosten maatschappelijke instellingen en MKB-bedrijven.  

 

1) Heeft de door de Gemeente Putten ingestelde regeling geleid tot volledige inzet van 

de ontvangen middelen? 

Nee, van de ontvangen € 116.770 is er € 20.033 verstrekt aan lokale partijen.  
 

2) In haar brief verzoekt de Provincie de gemeente om ‘ uiterlijk 31 december 2023 een 

door het College van Burgemeester en Wethouders vastgesteld verslag in te dienen 

waarin wordt beschreven waaraan de subsidie is besteed’. Kunnen wij een kopie van 

dat verslag ontvangen? 

Dit verslag is als bijlage toegevoegd. 

 

3) Moeten eventueel overgebleven middelen terug naar de Provincie? 

We hebben van de provincie toestemming gekregen om de middelen te houden en doelmatig te 

besteden. De resterende gelden moeten dus voor hetzelfde doel, binnen de gestelde kaders 

van het Winterfonds, ingezet gaan worden(eventueel met enkele aangepaste voorwaarden).  

 

U heeft ook nog de volgende aanvullende vragen gesteld over het restant budget. 
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4) Is het college met het CDA van mening dat de door de Provincie gestelde kaders het 

college de ruimte geven om ook in 2023 ondersteuning te bieden? 

Ja, zie antwoord op vraag 3. 

 

5) Indien dat het geval is, is het college dan bereid de regeling uit te breiden naar 2023, 

bijv. einde stookseizoen/mei 2023? 

Ja, de eerder opgestelde subsidieregeling zal met aangepaste voorwaarden opnieuw 

opengesteld gaan worden. 

 

6) Is er voor 2023 zicht op (een) andere regeling(en) waarop maatschappelijke 

instellingen en/of het MKB een beroep kan doen ten aanzien van hoge 

energiekosten? 

Nee. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

burgemeester en wethouders van Putten, 

 

                                                                                           

mr. F.E. Contant, H. A. Lambooij, 

secretaris burgemeester 

 

 

Bijlage: 1 – kopie: verslag aan provincie. 


